
                          

 

 

Protokoll fört vid Sunnersbergs församling 

Kyrkorådets sammanträde 2019-05-23 

Plats: Kyrkans gård Lockörn 

 

 

Signatur Ordförande Signatur Justerare  

 

Närvarande:  
Lars-Olof Bårström, Ordförande 
Monica Göransson, kyrkoherde 
Gertrud Ulleryd 
Marianne Sixtensson 
Bengt Carlsson Vester  
Gunnar Florberger  
Eva Ingebäck 
Kenneth Svensson 
Monika Andersson 
 
 

Anmält förhinder: 
Roger Immerstrand 
Inger Jonsson 
 
Vid protokollet: 
Lena Johansson 
 
 
 

 

 

§ 59 
Ordförande  Lars-Olof Bårström förklarade mötet öppnat.  
 

§ 60 
Inga ärenden. 
 

§ 61 
Dagordningen godkändes.  
 

 § 62 
Att justera dagens protokoll jämte ordförande utsågs Kenneth Svensson. 
 

§ 63 
Beslutades att lägga kyrkorådets protokoll  190425 till handlingarna.  
 

§ 64 
Beslutades att lägga AU’s protokoll 190514 till handlingarna. 
 

§ 65 
Kyrkorådet beslutade att lägga den ekonomiska rapporten för 190430 
till handlingarna. 
 

§ 66 
Rapporten för investeringar och underhåll 190430 beslutades läggas till 
handlingarna.  
På Kyrkans gård pågår det arbete med att sätta upp solceller på taket.  Tyvärr har 
arbetet blivit stoppat av Arbetsmiljöverket då säkerheten för arbetarna inte var 
tillräcklig. Det ska åtgärdas under närmaste dagarna sen ska arbetet vara igång 
igen. 
 
§ 67 
Kyrkorådet har idag  gått igenom det sista i församlingsinstruktionen.     
 

§ 68 
Kyrkoherde Monica Göransson informerade om personalen har haft 
verksamhetsdag där hösten och vintern 2019 har planerats. 
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Efter  i vår ha arbetat på Pärlan kommer Alexandra Östersjö åter till barn och 
ungdom.  
 
§ 69 
Monica berättade att representanter från Sparbanken har varit på  
besök och informerat om nya avtal för kontanthantering. Det har tidigare varit 
gratis för kyrkan att sätta in kontanter, det kommer nu banken - Loomis  att börja 
ta betalt för. Nya rutiner för kontanthantering ska ses över för att  finna den bästa  
lösningen. 
   
§ 70 
En önskan finns om att få kollektswishnumret mer tillgängligt, t. ex i bänkarna. 
 
Kenneth Svensson berättade att fler av gravhögarna och kyrkan i Skalunda kommer 
att bli undersökta  av Svensk arkeologi. 
 
§ 71 
Under våren har kyrkorådet haft samtal  om tro och liv. Bl. a har det samtalats kring 
frågor som: Nämn något i kyrkan som har varit bra för dig,  Vad betyder söndagens 
gudstjänst för dig? 
 
§ 72 
Nästa möte, den 13 juni, kommer Fastighet - och kyrkogårdchef Joakim Lövkvist att 
informerar om  kommande investeringar och underhåll. Underhåll och 
investeringsplanen kommer sändas ut per brev. 
 
§ 73 
Ordförande förklarade sammanträdet avslutat.  
 

I ovanstående paragrafer har hänsyn tagits till barnkonsekvensanalysen. 
 

Nästa sammanträdesdag är torsdagen den 13 juni kl 18.   
 
…………………………………………………………………………… 
Ordförande, Lars-Olof Bårström 
 
….……………………………………………………………………… 
Kenneth Svensson 
  
Vid protokollet 
……………………………………………………………………     Justerat och anslaget:…………………… 
Lena Johansson 
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